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P R O T O K Ó Ł  nr XLV/18 

sesji Rady Miejskiej Węglińca 

w dniu 30 października 2018 r.  

miejsce obrad – sala posiedzeń Urzędu GiM Węgliniec 

 

 

 

    O godz. 9.05 Przewodniczący Rady Pan Waldemar Błauciak otworzył obrady 

wypowiadając oficjalną formułę: „Otwieram czterdziestą piątą sesję Rady Miejskiej 

Węglińca”. 

W oparciu o listę obecności (zał. nr1) poinformował, że spośród piętnastoosobowego, 

ustawowego składu Rady obecnych jest 14 radnych. Dodał, że radny Andrzej Fink zgłosił swoje 

spóźnienie. W związku z powyższym stwierdził, że obrady są prawomocne. Następnie powitał 

wszystkich zebranych, m.in. Burmistrza Gminy i Miasta Węgliniec Stanisława Mikołajczyka, 

Skarbnik Jolantę Zawiszę, Sekretarza Marcina Paplę, oraz radnych. Lista osób zaproszonych i 

uczestniczących w sesji stanowi zał. nr 2.   

 

Do wskazanego przez Przewodniczącego Rady porządku obrad, który został przekazany 

wszystkim zainteresowanym wraz z materiałami na sesję (zał. nr 3), Burmistrz Gminy i Miasta 

Stanisław Mikołajczyk wniósł o wycofanie z porządku obrad trzech uchwał, pierwszą w 

sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości na obszarze Gminy i Miasta Węgliniec, 

drugą w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych na obszarze Gminy i 

Miasta Węgliniec i trzecią w sprawie ustalenia opłat targowych na obszarze Gminy i Miasta 

Węgliniec. Wyjaśnił, że zwarzywszy na okres wyborczy, należy się zastanowić, na ile obecna 

rada powinna już ustalić te stawki podatków, a na ile pozostawić to nowej radzie, której skład  

niemal w połowie uległ zmianie. Projekt  budżetu, który powinien zostać podjęty do końca 

grudnia, uwzględnia dochód z proponowanych projektów uchwał, które należy podjąć do końca 

listopada, gdyż muszą one wejść w życie do połowy grudnia  a są to uchwały, które wchodzą 

w życie po upływnie 14 dni od ich ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa 

Dolnośląskiego. Należy się zastanowić, czy nowa Rada sama będzie chciała określić wysokość 

stawek podatków, czy nie zarzuci obecnej, iż zaniechała i nie dopełniła obowiązków. Jednakże 

nie chciał by się spotkać z opinią, że to stara Rada chcąc jeszcze wykorzystać swoje 

uprawnienia szybko podjęła uchwały i w ten czy inny sposób pozbawiła nową Radę dyskusji i 

decyzji w tym zakresie. Przed dyskusją Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Finansowej 

Zbigniew Zawadzki  na prośbę przewodniczącego Rady poinformował, że komisja na swoim 

posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała wniosek Burmistrza o wycofanie z porządku posiedzenia 

tych trzech projektów uchwał, w związku z czym komisja ich nie opiniowała. Następnie 

Burmistrz na prośbę radnej Marii Fedyczkowskiej przypomniał zasady i technikę ustalania 

przez gminę wysokości podatków. Radni wyrazili swoje opinie i obawy związane z krótkimi 

terminami na podjęcie uchwał, przypominając jednocześnie, że obecna tu Rada na początku 

swojej kadencji podejmowała uchwały okołobudżetowe. Po zakończeniu dyskusji przystąpiono 

do głosowania. Radni przyjęli wniosek Burmistrza o wycofaniu z porządku obrad  trzech 

projektów uchwał 11 głosami „za”, 2 „przeciw” i 1 „wstrzymującym się”. Cały porządek obrad, 

uwzględniający w/w zmianę, Rada przyjęła jednogłośnie, 14 głosami „za”. 

 

Kolejnym punktem porządku obrad było PRZYJĘCIE PROTOKOŁÓW SESJI Z DNIA 28 SIERPNIA 

2018R. I 25 WRZEŚNIA 2018 R. Uwag nie zgłoszono i oba protokoły zostały przyjęty jednogłośnie, 

14 głosami „za”.  
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Następnie przystąpiono do punktu 4, tj. INTERPELACJE I ZAPYTANIA RADNYCH.  Prowadzący 

obrady przypomniał, że tradycyjnie można je składać na piśmie, w trakcie trwania obrad. 

Dodał, że jeżeli będzie to możliwe, ustna odpowiedź zostanie udzielona w dalszej części 

posiedzenia. W przypadku braku takiej możliwości, zainteresowanemu zostanie przekazana 

pisemna odpowiedź. 

 

Kolejny punkt porządku obrad dotyczył SPRAWOZDANIA Z DZIAŁALNOŚCI BURMISTRZA W OKRESIE 

MIĘDZY SESJAMI. Kserokopia pisemnego sprawozdania, obejmującego miesiąc wrzesień 2018 r.  

stanowi zał. nr 4. 

W związku z pytaniami radnych Burmistrz przedstawił dodatkowe informacje dot. wskazanych 

w sprawozdaniach spraw.  

Po wysłuchaniu przedstawionych przez Burmistrza informacji, jednogłośnie, 14 głosami „za”, 

Rada przyjęła w/w sprawozdania. 

 

W dalszej części obrad przystąpiono do realizacji punktu SPRAWOZDANIA Z PRAC KOMISJI ZA             

III KWARTAŁ  2018. (pisemne informacje w tej sprawie stanowią załączniki od nr 5 do nr 9). 

Przygotowane sprawozdania kolejno odczytali: Przewodniczący Komisji Gospodarczo-

Finansowej Zbigniew Zawadzki, Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury Maria 

Fedyczkowska, Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska  Marek 

Wawrzynek, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Prawa i Porządku Publicznego Grzegorz 

Tyrakowski oraz Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Spraw Socjalnych Bożena Wajda. 

 

Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu tj. INFORMACJI NT. STANU REALIZACJI ZADAŃ 

OŚWIATOWYCH W ROKU SZKOLNYM 2017/2018 R.. (pisemne materiały stanowią zał. nr 10).  

Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury poinformowała zebranych, że komisja na swoim 

posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała w/w temat 5 głosami „za”. Dodała, że otrzymane 

informacje są bardzo obszerne i zostały one dokładnie omówione na posiedzeniu komisji. 

Ponieważ nie było żadnych pytań przystąpiono do głosowania. Jednogłośnie, 14 głosami „za”, 

Rada przyjęła informacje nt. stanu realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2017/2018r. 

 

Następnym punktem porządku obrad była ANALIZA OŚWIADCZEŃ MAJĄTKOWYCH. 

Przewodniczący Rady poinformował, że do Biura Rady wpłynęła informacja z Urzędu 

Skarbowego o przeprowadzeniu takiej analizy i w tym roku do nikogo z radnych nie było uwag, 

wszystkie oświadczenia zostały wypełnione poprawnie.  

 

Ok. godziny 09:39 Prowadzący obrady ogłosił piętnastominutową przerwę.  

(podczas przerwy na salę posiedzeń przybył spóźniony radny Andrzej Fink)    

 

Po wznowieniu posiedzenia Przewodniczący Rady przeszedł do kolejnego punktu porządku 

obrad, tj. BLOKU UCHWAŁ. Projekty rozpatrzono w następującej kolejności:  

1. w sprawie zmiany załączników do uchwały nr 881/XXXVIII/17 z dnia 29 grudnia 

2017 r w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasta Węgliniec.  

Na prośbę Przewodniczącego Rady, Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Finansowej 

Zbigniew Zawadzki odczytał, iż na posiedzeniu w dniu 29 października br. Komisja 

pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały 5 głosami „za” i taką samą ilością głosów 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie, jak i poprawki do 

uchwały. Tradycyjnie omawianie uchwał rozpoczęto od uchwały w sprawie zmian w budżecie. 

Skarbnik Jolanta Zawisza w pierwszej kolejności przedstawiła poprawki do uchwały, które 

Rada przyjęła 14 głosami „za” i 1 „wstrzymującym się”. Dotyczyły one wielkości zaciąganego 

kredytu na budowę wodociągów w Kościelnej Wsi i Okrąglicy. Po rozstrzygnięciu przetargu 
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okazało się, że kwota realizacji zadania się zmniejsza i nie ma konieczności zaciągania trzeciej 

transzy pożyczki w 2020 r. W związku z tym zmianie ulega zapis § 5 w uchwale w sprawie 

zmian w budżecie. Pani Skarbnik odczytała treść uchwał odpowiadając na bieżąco na pytania 

radnych, dotyczące m.in. środków na Dom Kultury w Czerwonej Wodzie, remontu ul. 

Sikorskiego w Węglińcu i środków na szkolenia strażaków z OSP.   

W drodze głosowania 15 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 1045/XLV/18 w sprawie 

zmiany załączników do uchwały nr 881/XXXVIII/17 z dnia 29 grudnia 2017 r w sprawie 

przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasta Węgliniec. Niniejsza uchwała 

stanowi zał. nr 11.  

2.   w sprawie zmian w budżecie 

15 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 1046/XLV/18 w sprawie zmian w budżecie. 

Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 12. 

3.     w sprawie zasad udzielania stypendium Burmistrza Gminy i Miasta Węgliniec dla 

uzdolnionych studentów z terenu Gminy Węgliniec 

Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury poinformowała, że komisja pozytywnie 

zaopiniowała w/w projekt uchwały 4 głosami „za” przy 2 nieobecnych. Następnie 

Przewodniczący Komisji Gospodarczo Finansowej Zbigniew Zawadzki poinformował, że  w 

dniu wczorajszym Komisja Gospodarcza również omawiała w/w projekt uchwały i 

zaopiniowała go pozytywnie 5 głosami „za”, proponując w pkt. 4, dotyczącym maksymalnej 

wysokości stypendium, kwotę 1000,00 zł. Burmistrz wyjaśnił przyczyny zmiany 

dotychczasowej uchwały, które wynikały głównie ze zmiany podstawy prawnej, likwidacji 

gimnazjów i dostosowania jej do aktualnych przepisów. W obecnej uchwale nie będzie już 

kryterium finansowego, więc wysokość dochodów w rodzinie nie będzie już miała wpływu na 

wysokość stypendium. Po krótkiej dyskusji przystąpiono do głosowania. W pierwszej 

kolejności radni 15 głosami „za” przyjęli, iż w pkt. 4 zostanie wpisana kwota 1000,00 zł , którą 

zaproponowała Komisja Gospodarczo – Finansowa z poparciem Komisji Oświaty i Kultury. 

15 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 1047/XLV/18 w sprawie zasad udzielania 

stypendium Burmistrza Gminy i Miasta Węgliniec dla uzdolnionych studentów z terenu 

Gminy Węgliniec Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 13.  

4. w sprawie przyjęcia Strategii rozwoju społeczno-gospodarczego południowej i 

zachodniej części województwa dolnośląskiego, zwanej „Strategią Rozwoju Sudety 2030” 

Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Finansowej odczytał, że komisja pozytywnie 

zaopiniowała w/w projekt uchwały 5 głosami „za”. Pytań do niniejszego projektu nie było więc 

przystąpiono do głosowania.  

15 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 1048/XLV/18 w sprawie przyjęcia Strategii 

rozwoju społeczno-gospodarczego południowej i zachodniej części województwa 

dolnośląskiego, zwanej „Strategią Rozwoju Sudety 2030” Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 

14. 

5.    w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego 

i zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego 

Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Finansowej Zbigniew Zawadzki poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała siedem projektów w sprawie wyrażenia zgody na 

odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i zawarcie umowy najmu pomieszczenia 

gospodarczego/dzierżawy na cele rekreacyjne, proponując jednocześnie w każdym przypadku 

okres najmu/dzierżawy „do 5 lat”. 

Z uwzględnieniem zaproponowanego okresu dzierżawy, jednogłośnie, 15 głosami „za”, Rada 

podjęła uchwałę nr 1049/XLV/18 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

trybu przetargowego i zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego.  

Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 15. 



 4 

6.   w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego 

i zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego 

Z uwzględnieniem zaproponowanego okresu dzierżawy, jednogłośnie, 15 głosami „za”, Rada 

podjęła uchwałę nr 1050/XLV/18 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

trybu przetargowego i zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego.  

Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 16. 

7.    w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego 

i zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne 

Z uwzględnieniem zaproponowanego okresu dzierżawy, jednogłośnie, 15 głosami „za”, Rada 

podjęła uchwałę nr 1051/XLV/18 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

trybu przetargowego i zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne 

Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 17. 

8.    w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego 

i zawarcie umowy najmu pomieszczeń gospodarczych 

Z uwzględnieniem zaproponowanego okresu dzierżawy, jednogłośnie, 15 głosami „za”, Rada 

podjęła uchwałę nr 1052/XLV/18 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

trybu przetargowego i zawarcie umowy najmu pomieszczeń gospodarczych 

Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 18. 

9.     w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego 

i zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne 

Z uwzględnieniem zaproponowanego okresu dzierżawy, jednogłośnie, 15 głosami „za”, Rada 

podjęła uchwałę nr 1053/XLV/18 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

trybu przetargowego i zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne 

Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 19. 

10.    w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego 

i zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne 

Z uwzględnieniem zaproponowanego okresu dzierżawy, jednogłośnie, 15 głosami „za”, Rada 

podjęła uchwałę nr 1054/XLV/18 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

trybu przetargowego i zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne 

Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 20. 

11.   w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego 

i zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego 

Z uwzględnieniem zaproponowanego okresu dzierżawy, jednogłośnie, 15 głosami „za”, Rada 

podjęła uchwałę nr 1055/XLV/18 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

trybu przetargowego i zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego.  

Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 21. 

 

Następnie przystąpiono do realizacji punktu SPRAWY ORGANIZACYJNE, w trakcie którego; 
➢ Przewodniczący poszczególnych Komisji poinformowali, że w okresie między sesjami Komisje nie 

wypracowały żadnych wniosków.  
➢ Zapoznano się z korespondencją, która wpłynęła do Rady w okresie międzysesyjnym.  

  

W punkcie ODPOWIEDZI NA INTERPELACJE I ZAPYTANIA Burmistrz odpowiadając na pytanie 

radnego Zbigniewa Zawadzkiego wyjaśnił, że unieważnienie przetargu na remont drogi 

gminnej w okolicach Piasecznej, nie jest równoznaczne  z rezygnacją z zadania. W chwili 

obecnej ogłoszony został kolejny przetarg i być może jeszcze w tym roku ruszy realizacja tego 

zadania i nie trzeba będzie przesuwać środków na 2019 r.  
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W punkcie WOLNE GŁOSY I KOMUNIKATY; 

➢ Przewodniczący przypomniał, że po ostatniej sesji radni, którzy nie zostali wybrani na 

kolejną kadencję muszą zdać tablety.   

➢ Radni otrzymali zaproszenia na obchody 100-lecia Odzyskania Niepodległości w dniu 11 

listopada a Burmistrz pokrótce przedstawił program obchodów. 

 

              Stwierdzając, że porządek obrad został wyczerpany, o godz. 10:54, Przewodniczący 

Rady oficjalnie zakończył posiedzenie słowami: „Zamykam czterdziestą piątą sesję Rady 

Miejskiej Węglińca”.   

 

 

 

 
  

            

          PRZEWODNICZĄCY RADY  

 

                       (-) WALDEMAR BŁAUCIAK  
 
 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

Protokołowała: 

 
Alicja Biardzka-BRM  

Węgliniec, dn. 30 października 2018 r. 


